
Protokollsbilaga § 8:4 Dnr. KS 2024/0239

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2024-10-07.
Ärende 4. Cykelbokslut 2022 samt 2023

Miljöpartiet yrkar återremiss med följande särskilt yttrande:

”Miljöpartiet tackar för att detta ärende ändradestill ett beslutsförslag, efter Miljöpartiets initiativ.

Men,vi tycker att det borde finnas mer data i cykelbokslutet, både för 2022 och 2023, för att

detta ska vara ett tillräckligt bra cykelbokslut. Till exempel saknas data om hur stor del som cyklar

till Åkersberga centrum. 2021 inleddes ett arbete med en cykelplan för kommunen. Det ändrades

senare till att denna cykelplan skulle inbegripas i en mobilitetsplan, var är utvärderingen av denna?

Kommer en gångplan att inberäknas i den mobilitetsplanen. Vi vill se olycksstatistik för att kunna

prioritera åtgärder. Det finns åtta stycken cykelräknare i kommunen, det är positivt att dessa

under 2023 fungerat i betydligt högre utsträckning än 2022, men Miljöpartiet tycker att

ambitionsnivån ska vara högte, att det funnits fler källor att inhämta data ifrån. Kommer

förutsättningarna för det att finnas när cykelbokslutet för 2025 tas fram?

Därför yrkar Miljöpartiet återremiss av ärendet.”

Kenneth Johansson (MP)

ses



Protokollsbilaga § 8:7/01 Dnr. KS 2021/0210

Sarskilt yttrande Kommunstyrelsen 2024-10-07.
Ärende 7. Antagande av Riktlinjer för Österåkers kommuns bostadsförsörjning 2024-2040

Socialdemokraterna har länge påtalat behovet av bostäder för mindre köpstarka individer,

ungdomar och studenter. Det är därför glädjande att dessa grupper särskilt nämnsi riktlinjerna.

Det är däremot tydligt att den styrande majoriteten anser att det är marknaden som ska lösa dessa

problem där vi anser att kommunens eget bostadsbolag Armada bör ges i uppdrag att bygga

exempelvis ungdomsbostäder och studentbostäder.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren Johansson



Protokollsbilaga 8 8:7/02 Dnr. KS 2021/0210

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2024-10-07.
Ärende 7. Antagande av Riktlinjer för Österåkers kommuns bostadsförsörjning 2024-2040

Miljöpartiet deltar ej i beslutet. Vi återkommer i Kommunfullmäktige.

Kenneth Johansson (MP)



Protokollsbilaga § 8:12 Dnr. KS 2024/0230

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2024-10-07.
Ärende 12. Antagande av Riktlinjer för Österåkers kommuns bostadsförsörjning 2024-2040

Vi ser positivt på att kommunen förvärvar fastigheten för att möjliggöra framtida utveckling av

befintlig förskola för att möta kommande behovav förskoleplatser. Förskoleplatser måste

tillkomma där barnen finns och i de områden i kommunen där bostäderna byggs.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren Johansson



Protokollsbilaga § 8:14 Dnr. KS 2024/0225

Sarskilt yttrande Kommunstyrelsen 2024-10-07.
Ärende 14. Systemvalför insamling av restavfall, bioavfall, returpapper samt

förpackningsavfall från skärgården i Österåkers kommun

Miljöpartiet deltar inte i beslutet på grund av mycket sena handlingar. Vi återkommeri
Kommunfullmäktige.

Kenneth Johansson (MP)


